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PROTOKÓŁ Nr XLI/2017 kadencji 2014 - 2018 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 28 grudnia   2017 roku, o godz. 14.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodnicząca otworzyła sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczyła, iż 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady 
Chciałbym wprowadzić do porządku posiedzenia projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 rok, dodam, że 
komisje stałe pozytywnie zaopiniowały plany pracy. 
 
 
Przewodniczący Rady 
Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 rok? 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 

Projekt powyższej uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 15  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr  XXXIX/2017,  Nr XL/2017  z sesji Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdanie z działalności Muzeum Regionalnego w Środzie Śląskiej. 
7. „15 min. dla wyborców”. 
8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- przyjęcie planu pracy Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 rok, 
- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych 
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2017, 
-  zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 
rok 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wnioski i oświadczenia radnych. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie sesji.                                                    
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Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr  XXXIX/2017,  Nr XL/2017  z sesji Rady Powiatu w Środzie 
Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXIX/2017 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu  29 listopada   2017 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XXXIX/2017 głosowała:   
 

ZA - 15  P - 0  W – 0  

 
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XL/2017 z sesji 

Rady Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu  5 grudnia   2017 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XL/2017 głosowała:   
 

ZA - 15  P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 5/Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 6/Sprawozdanie z działalności Muzeum Regionalnego w Środzie Śląskiej. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 7 „15 min. dla wyborców”. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
Ad. 8/ Podjęcie uchwały budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2018. 

 
- przyjęcie planu pracy Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 rok, 

 
Przewodnicząca Rady  
Otworzyła dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLI/187/2017 w sprawie przyjęcie planu pracy Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej na 2018 rok, 
 
Przewodniczący Rady 
Przepraszam za tą moją chwilową niedyspozycję. 
 

- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
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Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLI/188/2017 w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
 

- trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych 
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Radna Rachwalska 
Ja nie głosuję, bo nie zrozumiałam. 
 
Przewodniczący Rady  

Trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek oświatowych oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.  
 
Starosta 
Jeszcze raz. 
 
Radny Rutkowski 
Głosowanie powtórzyć. 
 
Radna Rachwalska 
Głosowanie. 
 
Przewodniczący Rady  
Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLI/189/2017 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych szkół i placówek oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 
 

 - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2017 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 11; P – 0; W - 4  
podjęła uchwałę Nr XLI/190/2017 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu 
Średzkiego na rok 2017 
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-  zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 
rok 

 
Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XLI/191/2017 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 
stałych Rady Powiatu w Środzie Śląskiej na 2018 rok 
 
Ad. 9/ Interpelacje i zapytania radnych. 

Nikt więcej nie wyraził  chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 10/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radna Rachwalska 
Mam taki do Pana Starosty wniosek o zabezpieczenie ścieżki rowerowej do Ciechowa przed 
wjeżdżaniem na nią samochodami, jak dzisiaj jechałam na sesję i fioletowy ford ze Środy 
pomykał sobie i to nie jest pierwszy raz. 
 
Starosta 
Numer rejestracyjny? 
 
Radna Rachwalska 
Nie zdążyłam i widać jakie koleiny, to nie pierwszy raz, prasa o tym donosiła, może nie wiem 
jakieś słupki na wjazdach, po prostu widać, że to się staje dla niektórych wygodną formą 
przemieszczania się. 
 
Starosta 
Tu odpowiem od razu, bo znam temat niestety bywały już  takie przypadki, już raz 
zabezpieczaliśmy szczególnie przy dojeździe do Środy Śląskiej jak z reguły były większe 
korki a one są praktycznie codziennie to rzeczywiście skracano sobie za mostkiem i jechano, 
tam jest zabezpieczenie, ale widocznie Pani widziała od strony Ciechowa. 
 
Radna Rachwalska 
Od Środy. 
 
Starosta         
To chyba trzeba będzie zabezpieczyć w inny sposób bo na głupotę niestety czasami nie ma 
lekarstwa, także przyjmuję to do wiadomości i przekaże Służbie Drogowej, żeby ewentualnie 
na nowo rozważyła w jaki sposób to zabezpieczyć, żeby też nie tamować ruchu na pola, bo 
też musimy to w pewien sposób rozwiązać. Dziękuję.   
 
Radna Mikła 
Ja mam wniosek jeżeli chodzi o naszą, wydział naszej komunikacji, ja nie mówię że mamy 
akurat jakieś tam zarzuty, ale często tam się tworzą, no tworzą się korki. Ja akurat miałam 
przyjemność być w czerwcu no to nie było numerków bo tam się coś popsuło no to wierzę w 
to, ale w grudniu w tej chwili akurat nie ja ale doszło do mnie od mieszkańców Udanina, że 
naprawdę tam się dzieje czasami no nie tak jak powinno być dobrze. Robi się bardzo duża 
kolejka i ludzie czekają nawet po 2, 2,5 godziny. Ja bym prosiła, żeby Pan Starosta może 
coś usprawnił, żeby to usprawnić lepiej wszystko. 
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Starosta 
Ma Pani w stu procentach rację nawet doszło do tego, że przepraszaliśmy mieszkańców na 
stronach internetowych. Niestety jest to związane z wadliwym działaniem od prawie miesiąca 
programu CEPIK 2. Szanowni Państwo są takie kuriozalne sytuacje, jest akurat Pan 
kierownik wydziału pewnie powiedziałby więcej ale chodzi o to, ze na przykład rejestracja 
samochodów z zagranicy, dwóch klientów jedna operacja jak gdyby przechodzi za chwilę 
staje kolejny klient i już niestety aplikacja nie przyjmuje pewnych rozwiązań. I ten stan rzeczy 
trwa niestety od 13 listopada mamy już półtora miesiąca. Wszystkie wydziału komunikacji w 
całym kraju mają ten sam problem, to po pierwsze. Po drugie skąd takie ilości osób  wczoraj 
też pracownicy maja prawo wykorzystywać urlopy czy chorować i akurat wczoraj były tylko 
dwie osoby na rejestracji i było, Panie kierowniku Pan wykonał 97 operacji, pracownik 70 
kilka, czyli proszę sobie obliczyć, proszę sobie wyobrazić skalę osób. I to są te osoby w 
większości które niestety przychodzą do nas po raz trzeci, czy czwarty więc w tym okresie 
świątecznym, czy miedzy świętami a nowym rokiem  wyjątkowo dużo jest klientów, dlatego 
też patrząc na to co się dzieje dzisiaj akurat rozstrzygnęliśmy  konkurs na dodatkowy etat w 
wydziale komunikacji, który będzie dedykowany przede wszystkim na rejestrację pojazdów 
zgłosiły się dwie Panie jedna została najprawdopodobniej dzisiaj tak wybrana przez komisję, 
czyli będzie wzmocnienie wydziału to jest konieczność przy takiej ilości spraw. Czyli tak 
podsumowując w bezpośredniej rejestracji pojazdów będzie cztery osoby z piątą, która 
zajmuje się wieloma innymi rzeczami również jeżeli chodzi o potwierdzanie i wysłanie 
korespondencji i dwie osoby, które obsługują wszystkich kierowców, także tutaj w zupełności 
dwie osoby są wystarczające. Także ja też przyjmuję to z pokora oczywiście, ale te elementy 
są niestety od nas niezależne. I bywa też tak w ciągu roku, że są takie okresy szczególnie te 
właśnie gdzie większość ludzi ma wolne, załatwia akurat wtedy swoje sprawy i stąd jest taka 
duża ilości petentów. Dlatego też mam nadzieje, że od nowego roku jak już ta osoba 
zostanie wdrożona a wcześniej też pracowała w wydziale komunikacji, czyli to jest jak gdyby 
dodatkowy atut dla takiego pracownika to na pewno rozładujemy te korki. 
 
Radny Masłowski 
Panie Starosto proszę o zwrócenie uwagi na drogi między Białkowem a Księginicami koło 
Brzezinki Średzkiej tam rolnicy teraz wywożą buraki cukrowe no i droga generalnie jest cała 
ubłocona, to że ubłocona to jest jedna sprawa, że jest niebezpieczna bo jest ślisko to jest 
druga sprawa.                   
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 11/ Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Przed nami Nowy Rok 2018 życzę Państwu zdrowia, którego potrzebuje każdy z nas pogody 
ducha, która sprawa że codzienność jest łatwiejsza i oby na się działo.   
  
Nikt  nie wyraził chęci zabrania głosu. 
  
Ad. 12/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XLI w 
kadencji 2014 – 2018 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
(-) 
Maria Pstrowska 

Przewodniczący Rady 
(-) 

Daniel Padewski 


